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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde  

Dato: Tirsdag den 31. oktober 2023 kl. 18.00 – 20.00  

Fraværende: Søren  

Mødeleder: Trine 

Referent: Lone  

 Emne og ansvarlig Hvad skal vi udrette? Proces Tid Konklusioner/bemærkninger 

1. 1 
Godkendelse af 

dagsorden   

  

  
1 min   

Godkendt 

2.  
Valg af mødeleder   

 
2 min  

Trine 

3.  
Nyt fra:  
- Formand og 
næstformand 
- Ledelse  
- Personale  
- Andet  

Vi tager en runde med nyt fra alle relevante deltagere. 

Runden har orienterende karakter. 

 

Orientering  
 20 min  

Formøde til skolerådsmødet. De forældrevalgte har lagt deres formøder 

lidt tidligere end ellers for derigennem at forsøge at få indflydelse på 

dagsordenen. 

De vil gerne have et pkt om specialelever på kommende dagsorden 

Regitze og Kristina tager til årsmøde i skole og forældre 17. og 18. 

november. De giver en tilbagemelding på næste møde 

Budget er under behandling 

Vi (ledelsen)har været til skoleudviklingssamtale. Ny form. Det afløser 

den gamle kvalitetsrapport. 

Motionsløb-dejlig dag 

Ansættelsessamtale. Vi har fået ansat ny sekretær. Navnet 

offentliggøres på mandag. 

Vi har købt nye tavler til alle klasselokaler 

Nye redskaber på legepladsen og udeområder er taget i brug i dag. 

Næste etape er udskiftning på ”tarzan-banen”. 

Nyt lys i hallen. 

Skolen var meget kold, da vi mødte ind efter efterårsferien. Trine har 

mailet med relevante parter centralt, da vores egen serviceleder ikke 

kan regulere i ret mange lokaler. Kulden skyldes, at der lukkes i 
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ferieperioder og derfor tager det meget lang tid at varme en stor og 

ikke tæt bygning op igen. 

Vi er i gang med at få renoveret personalerummet. 

Vi har 96 elever indskrevet til kommende 0. klasser 

Vi har haft besøg af brandtilsynet-særligt obs på flugtveje. 

Vi har på seneste personalemøde gennemgået PLOV handleplanen. 

4.  
Aftalemål   Vi har evalueret de gamle aftalemål og indsendt forslag 

til nye aftalemål for den kommende periode.  

I vil under dette punkt få en orientering herom. 

Orientering 

.  

15 min  
Alle aftaleenheder indgår aftalemål med det politiske niveau. Søren og 

Trine har været til evaluering af de tidligere aftalemål. 

De tre Sydbyskoler havde lavet oplæg sammen om arbejdet med 

overgangen fra KRI, SØN til TIRS.  

Oplæggene blev holdt på Nørrevangsskolen hvor alle skoler har 

mulighed for at blive inspireret af hinandens oplæg ligesom børn og 

skoleudvalget har mulighed for at deltage 

Vi har indgået nye aftalemål for de næste tre år. 

5.  
Sikker skolevej – 
status   

Vi skal under dette punkt have en kort status på, hvor 

vi er i processen.  

Hvem har gjort hvad pt?  

Status  

 

15 min   
Pia har undersøgt vedr gå-busser. Fundet materialer vi kan få megen 

Anders har 2 mandage undersøgt hvor mange biler, der bruger dammen 

som afsætningsplads. Den ene mandag kom der 8 og den anden 

mandag var der 10. Begge mandage stod han der i en halv time. Der er 

meget plads. 

Begge mandage mødte han 6 cyklister 

Der er potentielt også plads til 6 parkeringspladser på græsset. 

Lone har undersøgt gangsti/cykelsti på Hornbæk skole. Det kunne vi 

godt bruge. 

Kristina: Stier omkring skolen og aflæsningspladser. Hun undersøger 

færdigt til næste. 

Regitze: skal vi prøve skolepatrulje en gang mere når alle årgange er 

her. Har set på at de på Munkholmskolen har startet gåbusser 

Stoil: kontakt til Magnus Andersen sektionskoordinator teknik og miljø 

inviteres til en morgen at se trafikken og tilkørselsveje. Lise Lotte 

Lervad Larsen inviteres til et skolebestyrelsesmøde. Stoil og Søren 

koordinerer dette 

Trine: Stine Hedegaard er vores kontakt på forvaltningen.  
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Hun vil gerne mødes med 2 – 3 repræsentanter fra bestyrelsen, for at 

samle op på alle idéerne omkring trafikforbedring.  

Vi beslutter på næste møde, hvem der deltager i dette?   

 

 

6.  
De fire spor  Som tidligere nævnt skal vi på skoleområdet i gang 

med et udviklingsarbejde kaldt ”De fire spor”.  

Vi skal have valgt 2 deltager til 2 fyraftensmøder i løbet 

af december og januar.  

Kort 

orientering 

og 

udvælgelse 

af 

repræsentan

ter  

20 min  
Den 7. december er første møde kl 16-20. Vi har 10 pladser, som skal 

fordeles mellem  Ledelse, medarbejderrepræsentanter og 2 

skolebestyrelsesmedlemmer 

Næste møde er 31 januar. 

Mange forældrevalgte vil gerne deltage. Søren og Trine fordeler dem på 

pladserne de 2 gange. 

 

7.  
Aktionsliste  På bestyrelsesmøde inden sommerferien blev der 

fremsat et forsalg om en form for aktionsliste med 

sager bestyrelsen arbejdede med.  

Under dette punkt ønskes en tilbagemelding på, 

hvordan en sådan kan  / skal se ud, hvad skal formålet 

være mv?  

Dette for at Søren og Trine har noget at arbejde videre 

med  

Fælles 

drøftelse  

20 min  
Oversigt over de punkter, vi arbejder med i bestyrelsen. 

Hvad er i gang 

Hvor er det i processen 

Hvordan er der blevet arbejdet med det 

Hvad er afsluttet 

Bestyrelsen kan også bruge dokumentet til at fortælle om deres arbejde 

i de enkelte klasser. 

8.  
Skolefest  Vi afholder skolefest torsdag i uge 5.  

Bestyrelsen skal under dette punkt beslutte, om de 

ønsker at gøre noget som bestyrelse i forbindelse med 

skolefesten.  

Evt. nedsættelse af mini-udvalg  

Fælles 

drøftelse og 

beslutning  

15 min  
Bestyrelsen vil gerne have en form for bod 

Mini udvalg nedsættes : Mads, Stoil, Kristina, Regitze. 

De laver et oplæg til den 21. november, som er vores næste mødedato 
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9.  
Forældrehenvendelser   

 
5 min 

Ikke nogen. 

10.  
Evt.   

 
5 min  

Obs på video der bliver sendt ud-kan man høre, hvad der bliver sagt for 

alle de børnestemmer. 

 

 

 

 


